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 گروه ورزش - چند سالی است که هندبال استان دیگر آن شور 
و هیجان گذشــته را ندارد و به نوعی چراغ آن در ســطح کشور 
خاموش شده اســت. این در حالی اســت که خراسان رضوی 
روزگاری به قطب هندبال کشور معروف بود و همیشه در سطح 
اول قرار داشــت؛ اما مدتی است این رشــته توپی دانشگاهی 
دیگر جایگاهی در بین هندبالیست های کشور ندارد که دلایل 
خاص خــودش را دارد. با این حــال در رقابت هــای لیگ برتر 
هندبال امسال ، حضور یک تیم قوی از خراسان رضوی باعث 
شد تا شــور و هیجان خاصی در بین علاقه مندان به این رشته 
ورزشــی به وجود آید. تیم هندبال بانوان اشــتاد سازه  امسال 
حضور پرقدرتی در رقابت هــای لیگ برتر بانوان داشــت و دو 
هفته مانده به پایان مسابقات قهرمان کشور شد و حالا باید به 
عنوان نماینده جمهوری اسلامی ایران در مسابقات آسیایی 
به میدان برود.این باشگاه درصدد است تا بار دیگر نام هندبال 
استان را در ســطح کشــور زنده کند و در هر دو بخش آقایان و 
بانوان به  تیم داری بپردازد. نکته حائز اهمیت حضور یک تیم 
بانوان از خراسان رضوی در باشگاه های آسیاست که تاکنون 
در تاریخ هندبال استان نداشتیم. هر چند که برخی از افراد در 
تهران دنبال این بودند که تیمی دیگر قهرمان لیگ شود، اما به 

این موضوع دست نیافتند.

بهترین خط حمله	 
تیم هندبال اشتاد ســازه از مجموع امتیازات این فصل تنها 3 
امتیاز  را از دســت داد و با ۱7 امتیاز و با داشــتن بهترین خط 
حمله، قدرت خود را بر دیگــر تیم ها دیکته و جشــن قهرمانی 
خود را دو هفته مانده به پایان مســابقات برپا کرده است. نکته 
دیگر این که باشــگاه اشتاد ســازه حمایت تیم مردان هندبال 
سربداران را نیز برعهده گرفته است و از سال آینده می خواهد 
تخصصی تر در همه حوزه های هندبال فعالیت داشته باشد.

این موضوع می تواند فرصت بسیار خوبی برای هندبال استان 
باشد تا بار دیگر ظرفیت هندبالی خود را به رخ مدعیان بکشد 
و بر بام ایران تکیه بزند. اما در این مســیر پســتی و بلندی ها و 
بی مهری های زیادی وجود دارد که مدیران باشگاه باید دقت 
لازم را در این زمینه داشته باشند تا اهداف بلند مدت آن ها به 
حاشیه کشیده نشــود.چرا که در گذشــته های نه چندان دور 
باشــگاه هایی بودند که برنامه های بزرگی در ســر داشتند اما 

متاسفانه در بین مسیر با یک شکست تیم داری را رها کردند.

آکادمی حرفه ای	 
مالک باشگاه اشتاد سازه می گوید که در زمینه هندبال آقایان  
وبانوان برنامه های زیاد و متعددی دارند و به دنبال این هستند 

تا در آســیا حرفی برای گفتن داشته باشند. سعید حسامی 
در گفت و گو بــا خبرنــگار ما مــی گوید:هندبال خراســان 
رضوی ظرفیت و استعدادهای بسیاری دارد که اصلا دیده 
نمی شوند.همچنین طی سال های گذشته هندبال بانوان 
هم جدی گرفته نمی شــد.اما امســال تصمیــم گرفتیم در 
حوزه بانوان با قدرت ظاهر شــویم تا از آبرو و اعتبار هندبال 
استان در کشور دفاع کنیم. وی خاطر نشان می کند:در این 
زمینه برنامه های بلند مدت داریم؛ در اولین قدم به دنبال 
این هســتیم تا آکادمــی تخصصی هندبال بانوان کشــور را 
در مشــهد راه اندازی کنیم کــه همه برنامه های آموزشــی 
ما بــر اســاس آخرین امکانــات و دانــش روز جهان باشــد تا 
هندبالیست های حرفه ای را پرورش دهیم.وی خاطر نشان 
می کند:هدف ما این اســت که هشت ســال دیگر قهرمانی 
آسیا را کســب کنیم.در این مسیر ســختی هایی هم وجود 
دارد که امیدواریم به خوبی این راه را طی کنیم. وی با بیان 
این که حضور یک تیم بانوان از خراســان رضوی در باشگاه 
های آسیا افتخاری محسوب می شود، تصریح می کند:الان 
هم تمرینات تیــم را تعطیل نکــرده ایم و با همــان بازیکنان 

لیگ برتر به مسابقات آسیایی می رویم .

   بی مهری هایی دیدیم	 
  وی دربــاره ایــن کــه آیــا در طــول رقابت هــای لیــگ برتر 
بی مهــری و ناملایماتی هــم دیده اســت، می گویــد: هیچ 
کســی فکرش را نمی کرد تیم اشــتاد ســازه در اولین سال 
حضورش در بالاترین سطح مســابقات بتواند قهرمان لیگ 
 برتر شود و به مسابقات آسیا راه یابد. اما در این یک سال بی 
مهری هایی دیده ایم و کمتر به تیم ما توجه شــده اســت. با 
این حال ســعی می کنیم با قدرت به کارمــان ادامه دهیم.
وی تصریح می کند:باشگاه ما قطعا برنامه های زیادی برای 
هندبال استان دارد که مرحله به مرحله پیش می رویم.وی 
با بیان این که تیــم هندبال آقایان را هم تحت پوشــش قرار 
داده اند، می افزاید:تیم هندبال آقایان ســربداران امسال 
حامی مالی نداشــت و شــرایط آن در لیگ برتر ناخوشایند 
بود که از بازی های هفته گذشته تحت پوشش باشگاه قرار 
گرفته اند و قرار اســت از ایــن پس بازی هــای آقایان نیز در 
مشهد برگزار شود. به دنبال این هســتیم که از فصل آینده 
با تیمی قدرتمنــد روانه بازی های لیگ برتر شــویم. وی در 
پاسخ به این سوال که آیا قصد ورود به والیبال را هم دارید، 
می گوید:بــرای حمایت از تیــم والیبال هــم صحبت هایی 
شــده اســت. اما تیم فعلی اســتان در رقابت های لیگ برتر 
بیش از 5-4 میلیارد بدهــی دارد که با این شــرایط از این 

تیم حمایت نمی کنیم.

 هندبال 
 دوباره 

روی بورس

 سید مهدی رحمتی دروازه بان شهرخودرو، دیروز در پستی 
غافلگیر کننده و به قول توئیتری ها با سبک هوایی )بدون 
مشــخص کردن مخاطب( گلایه هایی را در استوری خود 
منتشــر کرد که در آن به نکاتی اشــاره کــرده بود؛ از 
تاکید بر خــدادادی بودن عزت و ذلــت با ادبیات 
آشــنای فوتبالی ها، تــا این که یــک فرد خاص 
به دلیــل بی اخلاقی های ســابق خــود از این 
دروازه بــان عذرخواهی کــرده و البته این که 
به جای تــلاش در زمین، از طریــق صفحاتی 
که در اختیار آشنایانش بوده، به وی فحاشی 

کرده است!
بــه گــزارش ورزش ســه ، امــا ســاعتی بعد از 
گذاشــتن ایــن اســتوری، این ســید حســین 

حسینی دروازه بان شماره یک امروز استقلالی ها بود که در شرایطی 
 که مثل رحمتی در اوج رقابت های آســیایی به ســر می بــرد، اقدام به 
پاسخ گویی به این اســتوری کرد و چنین نوشــت: »یه بنده خدایی هم 
بعد بازی الکویت میاد به بازیکنانی که زیر پست من تبریک گفتند، پیام 
میده که برا همتون دارم... می خوای با این کارا تمرکز من رو بهم بزنی 

این کارا قدیمی شده هرچند زیاد از این کارها دیدم ازش.«
حالا دیگر مشــخص بــود که رحمتــی و حســینی جنگ پنهــان خود را 
دوباره آغاز کرده اند و این بار دیگر مشــخصا یکدیگر را خطاب قرار می 
دهند. پرده بعدی این ماجرا یک اســتوری تازه از سید مهدی رحمتی 
 بود که اقدام به انتشار مکالمه ای کرد که قبلا بین آن ها درگرفته بود؛ 
مکالمــه ای که مضمــون آن تمجید و تشــکر فراوان حســینی به خاطر 
حمایت هــای مهدی رحمتــی بود و در آن )در پیام های ســید حســین 
حسینی( به این موضوع اشاره شــد که اگر رحمتی نبود، حسینی باید 

در خانه می نشست و او گذشته خود را فراموش نمی کند؛ اما رحمتی 
به این بســنده نکرده و دو توضیح نیز روی آن گذاشــته بود. اول، جمله 
»فراموش نکن« و دوم، »ایموجی هیس« که با بزرگ ترین ابعاد ممکن 

روی اسکرین شات قرار داده شد.
طبق پیــش بینی ها این اســتوری ســر و صــدای خــودش را در فضای 
مجازی به راه انداخت اما نکته این بود که هواداران اســتقلال به هیچ 
وجه به افشاگری دو دروازه بان امروز و گذشــته تیمشان روی خوشی 
نشان ندادند و این حرکت را تقبیح کردند؛ چه مهدی رحمتی و چه سید 
حسین حسینی که دیگر دروازه بان جوانی هم نیست و تجربه زیادی در 
فوتبال ایران دارد. اگرچه این دو در فصول گذشته در استقلال جنگ 
پنهان و  به ظا هر منطقی با یکدیگر داشتند که به پیراهن شماره یک آبی 
ها ختم می شد، حالا در شــرایطی که در دو تیم مختلف به کار مشغول 

اند، این دعوا و درگیری چندان طبیعی به نظر نمی رسد .

جدال 
رحمتی و 

حسینی در 
اینستاگرام 

قهرمانی »پونا« در لیگ برتر بانوان 
تیــم امید »پونــا« از مشــهد قهرمــان لیگ دســته 2 
بدمینتــون بانوان کشــور شــد. بــه گــزارش پایگاه 
خبری اداره کل ورزش و جوانان خراســان رضوی، 
نوزدهمین دوره مســابقات باشــگاه های دســته2 
بانوان کشور با شرکت ۱2 باشگاه از سراسر کشور 

طی سه روز در شاهرود برگزار شد.
نمایندگانی از شهرهای شــیراز، یزد، بابل، تهران، 
رباط کریــم، ســمنان و شــاهرود ۱2  تیمــی بودند 
که در محــل آکادمــی بدمینتــون این شــهر رقابت 
کردند تــا تکلیف تیم هــای برتــر و صعودکننــده به 
لیگ دســته یک کشور مشــخص شــود.این دوره از 
مســابقات در چهار گروه ســه تیمی پیگیری شد که 
در پایان این مسابقات، تیم امید پونا از مشهد موفق 
شد بیشــترین امتیاز را از آنِ خود کند و به قهرمانی 
این رقابت ها دســت یابــد. با این جایــگاه، دختران 
مشهدی توانستند به لیگ دســته یک کشور صعود 
کنند. نماینده رباط کریم هم با به دست آوردن عنوان 
دومی این دوره از رقابت ها، به لیگ دسته یک کشور 
راه یافت. نماینده یزد رتبه سوم را به دست آورد و تیم 

»کارکیا«ی شاهرود نیز در جایگاه چهارم ایستاد.
 

رضا مهاجری:

 اشتباه کردم مسئولیت نساجی
 را گرفتم

نساجی در روز بارانی قائمشــهر و در زمین باتلاقی 
این شــهر نتوانســت از پس پــارس جنوبــی بربیاید 
و در نهایت با کســب نتیجه مســاوی زمیــن را ترک 
کرد.به گزارش »ورزش سه«، تساوی نساجی برابر 
 پارس جنوبی، نتیجه خوبی برای این تیم به حساب 
نمی آید. رضا مهاجری، سرمربی نساجی، در پایان 
این بازی گفــت: »زمانی کــه کار را شــروع کردیم ، 
صنیعی فر گفت می خواهم تیمی ببندم که بماند . 
ولی واقعا باید اعتراف کنم اشتباه کردم مسئولیت 

تیم را قبول کردم.«
وی افزود: »من در قالب بازیکن و مربیان تیم های 
دیگر به این جا آمده بودم، ولی به عنوان کســی که 
مسئولیت داشــته باشــد نه! اما صادقانه می گویم 
این تیم نباید برای ماندن بجنگــد، بلکه باید برای 
قــرار گرفتــن در تیم هــای رده اول جــدول رقابت 
کند. اعتراف می کنم که اشتباه کردم و همان روز 
که این پیشنهاد به من داده شــد، نباید آن را قبول 

می کردم.«
وی دربــاره تعویض هایی که انجــام داد و نارضایتی 
محمدعبــاس زاده را هم بــه همراه داشــت، گفت: 
»عباس زاده با من دســت داد. اتفاقا اعتقاد من این 
است وقتی کفشــگری به زمین آمد، با وجود این که 
می دانستیم آماده نیســت، فوتبال ما بهتر شد. اگر 
بخواهیم واقعیت را ببینیم، آن قدر شهامت دارم که 
بگویم عذر خواهی می کنم. عباس زاده قول گلزنی 
داده بود و به دلیل این که گل نزده بود، عصبانی شد 

ولی از روی نیمکت تیمش را تشویق کرد.«

خداداد عزیــزی درباره اهانــت هایی کــه در فضای 
مجازی بــه افــراد مطــرح فوتبال مــی شــود، گلایه 
کرد. او می گوید بیشــتر مردم ایران نحوه اســتفاده 
از اینســتاگرام را بلد نیســتند. چند روز قبــل بود که 
خداداد عزیزی در مصاحبه ای در واکنش به انتخاب 
دراگان اسکوچیچ به عنوان سرمربی تیم ملی اعلام 
کرد از کارلوس کی روش عذرخواهی می کند. او در 
این مصاحبه اعلام کرد که هیچ وقت درباره مســائل 
فنی ایرادی به کی روش نگرفته اما دست اندرکاران 
 کنونی فوتبــال کارهایی مــی کنند که حــالا باید به 
کی روش بابت اقدامات حاشیه ای اش بدهکار شویم.

حرف های عزیزی اگرچه به طور کامــل بازتاب پیدا 
نکرد، اما باعث شد تا عده زیادی از طرفداران فوتبال 
در فضای مجازی به انتقاد از او بپردازند. کامنت های 
متعددی در اینستاگرام و دیگر شبکه های اجتماعی 
علیه خداداد منتشر شد که این اسطوره فوتبال حرف 
هایش را تغییر می دهــد و فقط دنبال انتقاد اســت. 

مسائلی که البته در آن بی انصافی نیز دیده می شد.

 بلد نیستیم	 
 در چنیــن شــرایطی خــداداد عزیــزی بــه انتقــاد از 
فعــالان و ناآگاهــان فضــای مجــازی پرداخــت. وی 
در گفت و گــو با خبرنــگار »ورزش ســه« در ایــن باره 
گفت: مگر مــا در فضای مجازی به جــز حمله کردن 
و اهانــت چیــز دیگــری هم مــی بینیــم؟ متاســفانه 
یک عــده بیکارنــد و در فضــای مجازی فقــط دنبال 
 این هســتند که ببینند چه کســی چه متنی منتشــر

 می کند تا بروند و فحاشــی کنند. بیشتر مردم ایران 

نحوه استفاده از فضای مجازی را بلد نیستند. فرقی 
هم نمی کند شما چه چیزی را بیان کنی؛ درباره یک 
موضوعی بگویی خوب است، فحش می دهند، بگویی 

بد است هم فحش می دهند!
 وی ادامه داد: مهم نیســت بعد از عذرخواهی من از 
آقای کی روش چه هجمه ای ایجاد شده است اما من و 
شما می دانیم که عده ای فقط دنبال منافع خودشان 
هستند. من همان زمان که کی روش در ایران بود هم 
درباره مسائل فنی تیم ملی حرفی نزدم و فقط گفتم 
نوع برخــورد او با مربیــان ایرانی غلط اســت. این که 
درباره وزیر ورزش حرف بزند، غلط است. این که 40 
روز لیگ را تعطیل کند غلط است. حالا این که عده ای 
می خواهند با حمله کردن به من خودشان را بزرگ 

کنند اهمیتی ندارد.

دلیل عذرخواهی از کی روش	 
 این پیــش کســوت ارزنده فوتبــال ایــران همچنین 
 گفــت: ببینیــد علــی کریمــی پســت مــی گــذارد، 
عده ای حمله مــی کنند. علی دایی حــرف می زند، 
همیــن اتفاق مــی افتــد. جالب ایــن که اصــلا نمی 
فهمند درباره چــه موضوعی چه گفتــه اند. فقط بلد 
هســتند بروند در بخــش کامنت هــا اهانــت کنند. 
حرف های من هم در شــبکه خراســان بــود و خیلی 
ها به طور کامل ندیدند چه گفتم، اما آمدند بخشــی 
از آن را در فضــای مجــازی پخــش و زیــر آن اهانــت 
 کردند. خداداد عزیزی درباره علت عذرخواهی اش از

 کی روش تاکید کــرد: من به یک دلیــل از کی روش 
عذر خواهی کردم. این که در زمان حضور او هرکسی 

هرکاری دلش می خواســت انجام نمــی داد. 
با این که فدراســیون به اشــتباه در دست کی 

 روش بود اما حداقل تصمیمات عجیب گرفته 
نمی شد. یک عده اصلا نفهمیدند من چه گفتم 

و آمدند اظهارنظر بی جا کردنــد. وی درباره این 
که برچسب »نان به نرخ روز خوردن« به او زده اند، 
با عصبانیــت تاکید کرد: خداراشــکر مــردم عزیز 
ما می دانند من هر ایرادی داشــته باشــم، نان به 
نرخ روز خور نیستم. جالب است که برخی گفته 
اند خــداداد عزیزی کجــای این فوتبال اســت؟ 
شما کجای این فوتبال هســتید؟ تا به حال لگد 
به گربه زده اید؟ یک عکس با شــورت فوتبالی 

دارید؟ اول یک عکس بیاورید، بعد اظهارنظر 
کنید. من حداقل مدتی فوتبال بازی کردم و 
یک گل زده ام. اصلا حالا که این طور است، 
عذرخواهــی ام را پــس می گیرم تــا برخی 

ناراحت نشوند! خداداد در بخش دیگری 
از صحبــت هــای خود بیــان کرد: شــما به 

من بگویید اینستاگرام برای چیست؟ اگر یک 
نفر اطلاعاتــی را بــه طرفدارانش می دهــد برای 
آگاهی اســت نه این که زیر آن کامنــت بگذاریم و 
فحش بدهیم. فرهنگ استفاده ما از اینستاگرام 

این اســت که وقتی مســی بــه ایــران گل زد، به 
صفحه اش برویــم و فحش بدهیم کــه چرا گل 

زدی. به همین دلیل است که من خودم هیچ 
فعالیتی در اینستاگرام ندارم. از این رو عده 

ای از نحــوه بیان من خوششــان نمی آید و 
می گویند خداداد نان را بــه نرخ روز می 

خورد. خوشــبختانه مردم ایران خوب 
می داننــد که ایــن یک برچســب به 

 من نمی چسبد.وی افزود: تاکید 
می کنم که هنوز هم نمی دانند 

من برای چه از کی روش 
عذرخواهی کردم. 

واکنش   خداداد عزیزی به حواشی سخنانش  درباره انتخاب سرمربی تیم ملی: 

    نان به نرخ روز خور نیستم 

  سفر شهرخودرو به تاشکند
 با پرواز چارتر

قائم مقام باشــگاه شــهرخودرو از پــرواز چارتر این 
تیم برای ســفر به ازبکســتان خبر داد.بــه گزارش 
سایت رسمی  باشگاه شهرخودرو خراسان، وحید 
علیپور  افزود: از آن جا که تاشــکند پرواز مســتقیم 
ندارد و مسیرهای پروازی ترکیه و قطر عملا باعث 
سرگردانی و ترانزیت طولانی تیم در فرودگاه های 
اســتانبول و دوحــه می شــد، پــرواز اختصاصی از 
شرکت هواپیمایی ماهان برای سفر تیم به تاشکند 
در نظر گرفته شــده است تا تیم شــهرخودرو امروز 
صبح بــه طور مســتقیم بــه مقصد تاشــکند پــرواز 
کند.علیپور با بیان این که تاکید مالکیت باشــگاه 
شــهرخودرو همواره بر بهترین امکانات برای سفر 
نماینده خراســان رضوی بوده اســت، تاکید کرد: 
مطابق با آن چــه در بازی هــای مرحلــه حذفی در 
شارجه و قطر و همچنین در اولین بازی دور گروهی 
در دبی انجام شد، باز هم یکی از بهترین هتل های 
شهر میزبان، این بار در تاشــکند، برای اقامت تیم 
شهرخودرو رزرو شــد تا ان شــاءا... تیم با کمترین 
خســتگی و بهتریــن امکانــات، آمــاده رویارویی با 
پاختاکور شــود.درخور ذکر اســت دیدار تیم های 
شهرخودرو خراسان و پاختاکور روز دوشنبه ساعت 
۱4:30 بــه وقــت محلی تاشــکند  در ازبکســتان 

برگزار خواهد شد.

قهرمانی استان در شنای بانوان 
ناشنوای کشور

تیم »اندیشه« هیئت ناشــنوایان خراسان رضوی، 
روز گذشته با شــرکت در چهارمین دوره برگزاری 
مســابقات قهرمانی شــنای بانوان ناشنوای کشور 
در تربیت بدنی آستان قدس رضوی به مقام نخست 
دســت یافت.زهــرا داوودی، نایــب رئیــس بانوان 
فدراســیون ورزش هــای ناشــنوایان در گفت وگــو 
با آســتان نیوز درباره کیفیت برگزاری مســابقات 
ملــی شــنای بانــوان ناشــنوا  گفــت: دوره چهارم 
مســابقات به میزبانــی تربیت بدنی آســتان قدس 
رضوی برگزار شــد. وی اظهــار کرد: ایــن دوره از 
مســابقات با حضور 9 تیم از اســتان های خراسان 
رضــوی، آذربایجان شــرقی، خوزســتان، اردبیل، 
 زنجــان، فــارس، کردســتان، گیــلان و یــزد و در   
ماده های  مختلف 25 متــر آزاد، 25 متر قورباغه، 
25 متر کرال سینه، 25 متر کرال پشت و 4×25 
متــر تیمی برگــزار شــد.وی دربــاره  نتایــج نهایی 
تیمی این مســابقات گفت: مقام های اول تا ســوم 
تیمی از آنِ اندیشــه خراســان رضــوی، تیم زنجان 
و تیم آذربایجان شــرقی شــد. وی همچنین اعلام 
کرد: این دوره از رقابت ها با اســتقبال بیشــتری از 
سوی بانوان ناشنوای سراسر کشــور روبه رو شد و 
از 9 استان مذکور، 4۱ ورزشکار به همراه مربیان 

و سرپرستان تیم ها حضور یافتند.

صدرنشینی پاس در لیگ جودو
تیــم جــودو پــاس خراســان رضــوی در هفتــه اول 
مســابقات لیــگ برتــر بــا درخشــش ورزشــکاران 
صدرنشــین شــد. رقابــت هــای هفتــه اول و دوم 
لیگ برتر جودو گرامیداشت شــهید سپهبد قاسم 
ســلیمانی جمعــه گذشــته برگزار شــد و تیــم پاس 
خراسان رضوی با 6 امتیاز صدرنشین شد، تیم های 
خوشگوار خراسان رضوی و رعد پدافند هوایی قم با 
امتیاز یکسان 3 به صورت مشترک در جایگاه دوم 
قرار گرفتند، نفت مسجد سلیمان و نیروی زمینی 

ارتش هم بدون امتیاز باقی ماندند.

زحمتکش در هیئت کوهنوردی 
ماندگار شد

مجمع انتخاب رئیس هیئت کوهنوردی و صعودهای 
ورزشــی خراســان رضوی دیروز با رقابــت دو نامزد 
برگــزار و  احمــد زحمتکــش رئیــس قبلــی دوبــاره 
انتخاب شد.در این مجمع احمد زحمتکش و مسعود 
عسکری نامزد بودند که در پایان پس از رأی گیری از 
اعضای مجمع،  زحمتکش توانست با کسب ۱2رای 
 از مجمــوع ۱5رای اخــذ شــده به مدت چهار ســال 
بار دیگر ریاســت هیئــت کوهنــوردی وصعودهای 

ورزشی خراسان رضوی را بر عهده بگیرد.

 چراغ هندبال استان با درخشش تیم اشتاد سازه 

در لیگ برتر  دوباره روشن شد


